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Beantwoording raadsvraag van Els Claassen (Dorpsvisie), ingediend op 20 januari 2021. 

 

Onderwerp: voorgenomen sluiting school Oostelbeers 

 

 

Vraag: De school in Oostelbeers gaat dicht! 

Vanmiddag ontvingen ik via de mail een zeer verontrustende boodschap van een inwoner uit Oostel-beers; 

de school gaat dicht per 1 augustus 2022. Euh…..wat? de school in Oostelbeers dicht? Daar hebben we 

toch afspraken over gemaakt met de gemeenteraad, het college van B&W en onderwijs or-ganisatie Skobos! 

Ik werd dan ook onaangenaam verrast door deze move. Als ik de brief goed lees stelt Skobos dat ze een 

‘voorgenomen besluit’ hebben genomen en niet langer willen wachten en een nu een tussenstap willen 

maken om uiteindelijk tot een unie locatie te komen. Dat was ook de afspraak, maar daarvoor zouden we 

eerst samen een ‘onderwijs visie’ opstellen, waar-bij ook de huisvesting van de schoolgebouwen onderdeel 

van is. 

 

Vragen 

• Is het college op de hoogte van het besluit van SKOBOS om de school in Oostelbeers met in-gang 

van 01-08-2022 te gaan sluiten? Graag een gemotiveerd antwoord. 

• Wat is het standpunt van het college met betrekking tot het voornemen van SKOBOS om de school 

in Oostelbeers te sluiten? 

• Kunt u ons aangeven welke stappen en met welke partners, het college de afgelopen tijd heeft gezet 

nadat wij tijdens de begrotingsbehandeling 2021, afspraken gemaakt hebben over de op te stellen 

onderwijsvisie. 

• Welke stappen gaat u nu zetten na het lezen van de SKOBOS brief zetten? 

• Hoe gaat u de inwoners van Oostelbeers en de gemeenteraad meenemen in dit traject en ervoor te 

zorgen dat er duidelijkheid gaat komen. 

 

Wij verwachten op korte termijn een antwoord van het college, er is immers veel onrust in Oostelbeers en 

Dorpsvisie vindt dat er vanuit de gemeente een duidelijk standpunt moet komen over deze kwestie. 

 

Antwoorden 

Is het college op de hoogte van het besluit van SKOBOS om de school in Oostelbeers met ingang van 01-

08-2022 te gaan sluiten? Graag een gemotiveerd antwoord. 

 

Wethouder Van Beek is de ochtend van 19 januari formeel op de hoogte gesteld door SKOBOS over het 

voorgenomen besluit.  
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Wat is het standpunt van het college met betrekking tot het voornemen van SKOBOS om de school in 

Oostelbeers te sluiten? 

 

Wij realiseren ons heel goed dat het sluiten van een school emoties en gevoelens onder ouders en inwoners 

van Oostelbeers met zich meebrengen. Inwoners van Oostelbeers hebben zich al massaal tot SKOBOS en 

de raad gewend. Het voorgenomen besluit geeft onrust onder inwoners en sluiting van de school heeft 

invloed op de leefbaarheid in de kern. Voor het college is de leefbaarheid een belangrijk aandachtspunt. 

Daarnaast vergt dit soort besluiten een zorgvuldige communicatie met ouders en medezeggenschapsraad.  

 

Het college neemt met betrekking tot het voorgenomen besluit nu geen standpunt in. In Wet Primair 

Onderwijs is opgenomen dat het een autonome bevoegdheid van een schoolbestuur is om de locatie in 

Oostelbeers te sluiten en onder te brengen op de hoofdlocatie in Middelbeers. De locatie in Oostelbeers is 

formeel een dislocatie. Het college en raad heeft geen zeggenschap over het sluiten van een hoofd- of 

dislocatie van het bijzonder onderwijs. Het college en raad hebben echter wel zeggenschap als het sluiten 

van de school in Oostelbeers consequenties heeft voor de uitbreiding van de hoofdlocatie in Middelbeers. 

Wij volgen de ontwikkelingen nauwgezet ten aanzien van de besluitvorming van SKOBOS. 

 

Kunt u ons aangeven welke stappen en met welke partners, het college de afgelopen tijd heeft gezet nadat 

wij tijdens de begrotingsbehandeling 2021, afspraken gemaakt hebben over de op te stellen onderwijsvisie. 

In het zogenaamde LEA-overleg (Lokaal Educatieve Agenda) zijn wij met de schoolbesturen, 

kinderopvangorganisaties en zorgpartners in het jeugddomein in gesprek om een gezamenlijke agenda op te 

stellen vanuit een gedeelde ambitie op onderwijs- en jeugdbeleid (0-18 jaar). De LEA richt zich primair op 

inhoudelijk onderwijs- en jeugdbeleid. De komende maanden werken wij  in nauwe afstemming de LEA 

verder uit.  

 

In het op te starten OOGO overleg (op overeenstemming gericht overleg) gaan wij met de schoolbesturen 

het proces rondom het op te stellen Integraal Huisvestingsplan  bespreken. Hiervoor is ambtelijk al een 

stappenplan opgesteld inclusief tijdsplanning. De tijdsplanning is er op gericht dat in september het IHP in de 

raad wordt behandeld.   

 

De partners van de intentieovereenkomst IKC (voetbalvereniging Beerse Boys, Kinderopvang Samenwijs, 

Buurtbeheer Middelbeers en Dorpsraad Oostelbeers) zijn door ons over het proces IHP en IKC 

geïnformeerd. Deze (digitale) bijeenkomst was op  13 januari 2021. De raad is met een tweetal 

informatiebrieven in oktober en november 2020 geïnformeerd. 

 

Welke stappen gaat u nu zetten na het lezen van de SKOBOS brief zetten? 

Het college van Bestuur heeft het voorgenomen besluit genomen als tussenstap in de vorming van een 

kindcentrum op één locatie op “De Klep”. De vorming van dit kindcentrum is één van de scenario’s die wij 

onderzoeken in het IHP proces. De raad neemt in september 2021 een besluit over dit IHP en de financiële 

meerjarenbegroting.  
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Bij de uitwerking van de scenario`s wordt ook de mogelijke (tijdelijke) uitbreiding van de school in 

Middelbeers betrokken. Er ligt formeel geen aanvraag voor uitbreiding van de locatie Middelbeers in het 

kader van het huisvestingsprogramma 2022. Dit is één van de te onderzoeken scenario’s in het IHP proces.  

 

Hoe gaat u de inwoners van Oostelbeers en de gemeenteraad meenemen in dit traject en ervoor te zorgen 

dat er duidelijkheid gaat komen? 

Het bestuur van SKOBOS heeft eind januari een ouderinformatie bijeenkomst gehouden en ouders worden 

in de gelegenheid gesteld vragen te stellen over dit voorgenomen besluit. Het informeren van ouders is in dit 

stadium een primaire verantwoordelijkheid van het schoolbestuur. De wethouder blijft de komende periode in 

gesprek met SKOBOS en andere betrokken partijen om samen te zoeken naar een goede oplossing. 

De rol van de gemeente wordt bepaald wanneer de raad in september 2021 een besluit neemt over het 

Integraal Huisvestingsplan en de daarin geschetste scenario’s. 

 

Bijlagen ter inzage: 

- 

 

Oirschot, 9 februari 2021 

 

Met vriendelijke groet,  

burgemeester en wethouders, 

 

  

  

Saskia Willems-van Ulden Judith Keijzers-Verschelling 

secretaris burgemeester 

 


